
Notulen MR-Vergadering maandag 29-1-2024 
 
Locatie Akerstraat (was Compass, gewijzigd op verzoek van de Directie) 
 
Aanwezig: Steve Loock (voorzitter, PMR Compass), Frans Linssen (PMR Compass), Tom van Loo 
(ouder VSP), Chris Pijl (ouder Compass), Peter Adriaans (PMR VSP, Notulist). 
Directie: Minke Knol, Peter van Rijmenam, Donny Jeurissen,  
Overig: Maarten van Haastert  
Afgemeld met reden: Sonja Häffner (PMR VSP), Ella Kustert (ouder VSP) 
 
Deel 2: Met directie  
19:30 uur → Directie sluit aan 

1. Agenda 

2. Notulen 18-12-2023 

3. Vacature Teamleider Compass. 
4. Plan van aanpak RI&E Compass (instemming MR) 
5. Beloningsbeleid: instemming PMR  
6. Mobielvrije school 
7. Bovenbouw (reactie collega’s VSP & reactie ouders VSP) 
8. Rondvraag 

 
De voorzitter opent de vergadering om 19.35u 
 
Ad 2: Notulen 18-12-2023. De Directie geeft aan dat het woord “Ravijn” vervangen dient te worden 
door “Ontwikkeltraject”. Verder wordt de notulen vastgesteld.  
 
Ad 3: Vacature Teamleider Compass. Is besproken. Geen vragen, behalve uit nieuwsgierigheid 
hoeveel kandidaten gesolliciteerd hebben. Er hebben 3 mensen gesolliciteerd. 
 
Ad 4: Plan van Aanpak RI&E Compass. Geen vragen of opmerkingen vanuit de directie met 
complimenten van directie richting OOP. De Directie hoopt dat het serieus opgepakt wordt.  
 
Ad 5: Beloningsbeleid GVC. De MR heeft ingestemd.  
 
Ad 6: Mobielvrije School. Het is nog een proces. Gevraagd wordt of het proces al loopt. De MR Stelt 
vraag hoe door een leerling nog deel genomen kan worden aan de les als de laptop ingenomen 
wordt. Besproken wordt dat er wellicht een sanctie op kan staan zonder inname van het apparaat. 
De directie geeft aan dat dit een goed idee zou zijn. De telefoonlijnen moeten wel gecheckt worden 
als leerlingen meer via de lijnen van school gaan bellen. De belastbaarheid van de conciërges wordt 
ook nagevraagd. De Directie geeft aan dat dit in een beginfase wel belastend is maar zich vervolgens 
zet.  
De Directie geeft aan dat bij St. Jan de telefoon alleen buiten gebruikt mag worden. Je ziet in de 
praktijk dat leerlingen niet constant buiten staan met gebruik van de telefoon. Het toestaan van de 
telefoon in de pauze zal gewijzigd worden. Het mobielvrij beleid zal gaan gelden voor alle drie de 
scholen.  
Een van de MT-leden geeft aan dat de scholen die gebeld zijn ter onderzoek aangeven nu in transitie 
te zitten tot volledig mobielvrij dan wel een stukje vrijheid. De MR vraagt naar de voorkeur van VSP. 
Het gebruik buiten heeft de directie nog niet gehoord. Men vraagt zich af waarom dit zo is en zou 
willen dat de hele school mobielvrij is. Gevraagd wordt hoe dit nieuws bij de leerlingen valt. Bij de 
leerlingenraad Grotius is er terugkoppeling naar De Directie geweest. Grotius leerlingraad is voor 
maar ze denken niet dat het docenten lukt te handhaven. Met MT geeft aan dat de smartphone veel 
gebruikt wordt bij CKV. Je hier kunnen werken met kaarten die aangeven dat de leerlingen bezig zijn 
met een schoolopdracht of De Directie geeft aan dat je eenvoudige camera’s of dergelijks kan 
aanschaffen. 



Ad 7: Bovenbouw  
De Directie heeft de ouders van VSP gesproken samen met het CvB. De Directie geeft aan dat men de 
brief die vanuit de oudergeleding is gekomen niet prettig vindt. Er staan een aantal ongepaste 
vergelijkingen in. De Directie heeft een aantal docenten van VSP gesproken hierover waaruit blijkt 
dat VSP niet wil samenwerken. Er is afgesproken dat er drie scenario’s onderzocht worden.  

1. VSP wordt een “dislocatie” waarbij VSP een leerroute is binnen één BRIN. Ze wil graag cijfers 
ontvangen waaruit blijkt dat VSP groeit. Ze ziet op dit moment geen van de drie locaties 
groeien. Bij een dislocatie verlies je een stukje inkomsten omdat je dan geen nevenvestiging 
meer bent. Dan verlies je €119.000,- . De MR vraagt of de 1 BRIN mag vanwege 
onderwijskunde grond (bijzonder vs openbaar) 

2. Het blijft zoals het is. Dit heeft gevolgen voor de formatie. Hierdoor kan in de komende jaren 
minder ruimte naar LC/LD gaan en het heeft gevolgen voor zorg. Als je de middelen inzet 
voor kleine klassen dan zul je deze gevolgen gaan merken. Je kunt voor een periode van 3/4 
jaar kijken of er groei ontstaat.  

3. Je gaat onderzoeken of je profielvakken kunt gaan samenvoegen met alle drie de scholen. 
Voordeel is veel minder kleine klassen en dan kun je dit geld gebruiken voor formatie en 
zorg. De Directie zou het mooi vinden als er iets ontstaat zoals samen leren waarbij een 
combinatie is van coaching en verwerking, zoals VSP dat nu doet in de bovenbouw.  
 
De nieuwbouw gaat nog 4/5 jaar duren dus dan zou je kunnen bekijken of er groei is.  
Stel je ziet groei, dan zou het prachtig zijn als VSP een losstaande school is, zegt De Directie. 
De Directie wil graag een middenweg waarbij je het beste scenario schetst voor zowel de 
leerlingen, zorg en de formatie. 
Na bespreking in het team wordt het besproken in de Klankbordgroepen en dan komt het 
terug bij de MR. Eind maart 2024 wil de Directie dit verzamelen van input afgerond hebben 
en dan komt het terug bij de MR. 
 
Gevraagd wordt naar het ontstaan van de scholen. Wat is de oorzaak waarom de scholen nu 
onder druk komen te staan? De Directie geeft aan dat de scholen te weinig leerlingen 
hebben om een volwaardige eigen bovenbouw te hebben. Binnen LVO is afgesproken dat 
onderlinge scholen van de stichting niet concurreren in elkaars bovenbouw. Er wordt 
gevraagd of bij Martin Buber een geduchte concurrent wordt. Dit weet De Directie nog niet 
omdat er onderwijskundig  op- en aanmerkingen zijn. Demografisch zul je altijd hieronder 
lijden omdat mensen kiezen voor locatie boven het onderwijsconcept.  
 
Een MR-lid zou graag een keer willen meelopen bij VSP in de bovenbouw om te kijken hoe ze 
daar te werk gaan.  
 
Een MR-lid stelt een vraag rondom de afwezigheid van het College van bestuur bij de MR 
voor deze toelichting. De Directie geeft aan dat het College van Bestuur de visie van De 
Directie deelt. Het CvB zou ook graag een middenweg zien waarbij een compromis gesloten 
wordt.  
 
Ad 8: Rondvraag 
Gevraagd wordt of het MR regelement op de website kan komen.  
Ook de Notulen moeten hierop terecht komen.  
Ook bij VSP moeten deze geplaatst worden. De PMR-leden pakken dit elk op voor de eigen 
locatie.  
 
De Voorzitter sluit de vergadering om 20.07u. 

 


